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1. Godkendelse af forrige referat 

1.1 Dette er første møde efter generalforsamling. 

 

2. Forpersonskabet beretter - Stine/Dan 

2.1 Info siden sidst 

- Stine og Dan bød den nye bestyrelse velkommen. 

2.2 Strukturering og arbejdsfordeling 

- Vi drøftede fordeling af arbejdsopgaver for det kommende år, arbejdsopgaver 

fremgår længere nede i referatet. 

 

3. Sportsudvalget - Klaus 

3.1 Nyt fra sportsudvalget 

- SC præsenterede træner setup for den kommende sæson inkl. isplan, stort set de 

fleste trænere er på plads, bestyrelsen godkendte SC´s oplæg til setup og isplan. 

3.2 Status på årshjulet (cups/camps) 

- Ikke drøftet på mødet. 

 

4. Finansudvalget – Kåre/Christopher 

4.1 Status på budget (indkomst/udgifter) 

- Kåre gennemgik status for økonomien, det ser rigtig fint ud pt. 

4.2 Kontingenter 

- Kontingenter for den kommende sæson blev gennemgået i forhold til de inputs, 

der blev modtaget på generalforsamlingen og fastlagt. Kontingentsatserne vil blive 

sendt ud sammen med referat fra generalforsamlingen. 

4.3 Trænerlønninger 

- Ikke drøftet på mødet. 

4.4 Isdisko 

- Ikke drøftet på mødet. 

 

5. Falcons strategi 

5.1 Flere isflader - Stine/Dan 

- Stine og Dan fortsætter med at opgaven i forhold til at arbejde på mere isflade. 

5.2 Istid i Kastrup – Dan 

- Dan er i dialog med Amar Jets og KSF i forhold til at deres YD spillere og unge 

kvinder kan få lov at træne med i Falcons istider i Kastrup. 

5.3 Falcons 3 års/5 års plan – Stine/Dan 

- Ikke gennemgået på mødet. 

5.4 Opdatering af organisationsplan – Stine/Dan 

- Ikke gennemgået på mødet, 

5.5 SoMe strategi – Anne Louise/Louise 

- Anne Louise og Louise er på opgaven. 

 

6. Københavns Kommune - Christian 

6.1 Nyt fra kommunen 

- Ingen bemærkninger 

6.2 Skolesamarbejde 



 
- Christian Heetkamp har ytret ønske om at fortsætte som kontakt vedr. 

skolesamarbejder. 

6.3 Regnskab skøjteudlejning 

- Ikke drøftet på mødet 

 

7. Personale 

7.1 Status på personale fastansatte/timelønnede 

- Stine og Dan vil i den nærmeste fremtid holde individuelle samtaler med Adam og 

Trevor. 

7.2 Adam på barsel – har vi brug for vikar? 

- Adam har oplyst om sin barsel, 2 uger ved barns fødsel fra omkring nytår samt 11 

ugers barsel 6. okt.-5. dec. 2025. 

- Det skal undersøges om der skal benyttes en stedfortræder. 

 

8. Udvalg 

8.1 Merchandise udvalg – Mia 

- Ikke drøftet 

8.2 Kioskudvalg – Rasmus 

- Ikke drøftet 

- Der er et ønske om indkøb af køle-/fryseskab og blender til smoothies. Christian vil 

prøve at søge om penge til det. 

8.3 Sponsorudvalg – Christopher 

- Christopher deltog ikke i BM, men har vist interesse for at tage sponsoropgaven. 

8.4 Pigeudvalg – Dan 

- Dan vil gerne træde ud af pigeudvalget for at få mere tid til opgaverne i 

forpersonskabet. 

8.5 Festudvalg – Louise 

- Der arbejdes på at lave en ”fanzone” når der er VM, hvor vi inviterer nabolaget 

forbi, der skal findes et nyt engageret medlem af udvalget. Dan vil stadig være 

indgangsvinklen til bestyrelsen. 

8.6 Madudvalg – Theis 

- Indkøb af mad-/varer til cups m.m., prøve at lave aftaler med grossister og 

cateringfirmaer 

- Evt. i samarbejde med Milton og Sanja. 

8.7 Falkeskriget – Mia 

- Mia tager teten på at der udsendes 4 Falkeskrig i den kommende sæson. 

8.8 SoMe 

- AL og Louise fortsætter i SoMe udvalget 

 

9. Eventuelt 

9.1 Ingen emner 

 

10. Næste møde 

10.1 Næste møde bliver mandag den 12. maj 2025 kl. 18.30 


